
Képernyfelbontások
 Egy designer ismersöm szerint érdemesebb elkészíteni a layout-okat minden egyes felbontásra külön-külön, pixelpontosan megadva mindent, tehát nem 
érdemes az Android-ra bízni a skálázást, mert az csak rosszabb lehet. Vélemények?
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